
Publieksverslag MR-OLZ vergadering van: 15 november 2023 Locatie: OLZ Zeist 

Aanwezig: Andrea Bliekendaal (voorzitter), Julian Nierkens, Coralie Pluut, Paula de Jong ,  Simone van Balen (online), 
Jessica Bliekendaal, Koen Pomstra,  Jarno de Gier,  Afke Persoon, Gerhard Stoel, Jefta Smit, Chaimae Boughlalah, Kiki 
Wegener, Jurgen (controller),  Maureen ’t Lam, Jurgen Bogaards (deels)  en Linda de Wijn (notulen)  
Afwezig: Gerhard Stoel, Raymond Heisen 
1 Voorbespreking agenda 
2 Opening en vaststellen agenda 

19.05 u opening.  
Agendapunt 10, schoolhond, vervalt.  

3 Concept notulen MR vergadering 20 september 2023 

Mobieltjesbeleid is geen pilot. 

Definitieve versie schoolexamenreglement is nog iet ontvangen door MR maar staat wel al op website.  

MR: Hoe is het met pesten online? CP: account is verdwenen; ouders waren positief nav 
mail.  

Dyslexiebeleid: CP heeft naar beleid gevraagd, zorgcoördinator pakt dit op en checkt of bestaande afspraken worden 
uitgevoerd. Bestaande afspraken staan op website.  

4 Vanuit de GMR 
 Aan de orde is geweest tijdens de laatste GMR-vergadering: voortgang SBK; huisvesting OLZ; uitwerking CAO; hoe 
worden rentebaten ingezet; vanuit NUOVO geen telefoonbeleid, dat is aan de scholen zelf.  

5 Begroting 
Jurgen Bogaards, business controller NUOVO, geeft toelichting op de begroting. Er is uitgegaan naar leerlingaantal 
tussen de 1000 en 1080, gekeken naar verleden en doorgetrokken naar toekomst. Er is nu realistischer begroot dan 
vorig jaar.  
Om financieel gezond te zijn moeten we voorzichtig zijn met burgklassen van minder dan 28 leerlingen.  
NPO middelen zijn in twee tranches beschikt.   
We moeten kijken naar wat we willen zijn als school. We moeten keuzes maken en die vanuit een visie laten komen.  
CP maakt overzicht voor MR met knoppen waaraan gedraaid kan worden om te bezuinigen.  

6 NPO 
Leerlingen geven aan dat mentoruur voor onderbouw 
niet perse nodig is en vaak uitvalt. Beter als uren uit 
elkaar gehaald worden.  

Maureen: uit evaluatie onder mentoren bleek dat het 
nodig was, gaf mentor meer tijd om gesprekken te 
voeren. Laatste jaar dat er 2 mentoruren zijn. Leerlingen 
zullen hierover ook bevraagd worden.  

CP: Tijdelijke uitbreiding van de zorg komt te vervallen.  
7 Verzuimoverzicht 

In Q3 was verzuim 4,5%, NUOVO breed 7%. Er is minder kortdurend verzuim en mensen na re-integratie zijn terug.  
8 Brinfusie Maarsbergen 

Brinfusie is een feit.  
9 Samenwerking met OVMZ 

Volgend jaar wordt gestart met homogene mavoklas bij OVMZ in samenspraak met OLZ. Het is geen fusie maar goed 
afstemmen met de buren. OLZ is betrokken bij goede overstap en invulling. 
MR geeft punten aan waarop gelet moet worden.  

11 Mobieltjesbeleid 
 Leerlinggeleding heeft instemming over verandering van schoolregels. Docenten en ouders hebben voorkeur voor 

mobielvrije school; leerlingen zijn voor telefoon in telefoontas tijdens lesuren. School wil het liefst helemaal 
mobielvrij. Er komt hierover nog meer overleg. Resultaten enquête hierover onder docenten zal worden gedeeld. 
Per 1 januari moeten mobieltjes uit de lokalen. Op MR vergadering  januari zal dit punt weer op de agenda staan. 

12 Reizen en ouderbijdrage 
 Oudergeleding heeft hier instemming over. Romereis is duurder i.v.m. bestemming en vervoer. Alleen gymnasiasten 

en kunst eindexamenleerlingen mogen kiezen voor Rome. Beleid kan volgend jaar opnieuw bekeken worden. 
Betaling zal via ander systeem dan Van Dijk gegaan worden. Ook wordt gekeken naar mogelijkheid tot vrijwillige gift. 
Groter aanbod is makkelijker i.v.m. vervoer en accommodatie. 

13 Rondvraag 



MR: komt er een evaluatie over de ervaren werkdruk 
door mentoren bij de driehoeksgesprekken en LOB 
programma nieuwe vorm? 

CP: in ieder geval voor driehoeksgesprekken.  Er komt 
ook evaluatie van de vakdocenten.  

 Voorzitter sluit vergadering om 21.35 uur 
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